
Best John, 

 

Ik zou graag morgen in vragen aan de raad het volgende willen vragen . 

Waar om is het onderzoek van landgoed de Voorde , wat toegezegd is door wethouder van der 

Meij, na 15 dagen nog niet gedaan ? 

 

Hij heeft dat in de commissie en aan de bewoners openlijk toe gezegd. 

De Bewoners geloofden dat . 

 

Dit is niet uitgevoerd door  wethouder van der Meij? 

Er is een brief aan onderzoek bureau ge stuurt ,dat ze het onderzoek mogen doen , maar niet 

wanneer? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Henny van der Horst 

 

 


